
Протокол №27 

Засідання постійної комісії з питань гуманітарної політики, засобів масової 

інформації 

від 04.04.2024р. 

ПРИСУТНІ: 

1.Скляревська К.Л. 

2.Кузнєцова О.В. 

3.Кереселідзе Т.В. 

4.Краснокутська А.В. 

Головуюча: Скляревська  К.Л. – голова постійної комісії з питань 

гуманітарної політики,засобів масової інформації. 

В роботі засідання постійної комісії взяли участь: секретар міської ради 

Олексійчук О.С., представники батьківських комітетів маських ліцеїв: Черна 

Л.П. №7, Лазаренко І.А. №7, Плизка С. №7, Постоветюк С. №7, Козаченко 

Г.І. № 9, Мостівенко І.М. №7, Іванова А.Й. №7, Якімчук В. №7, Кухарчук 

Л.А. № 9, Коберник Ю.М. №9, Мельник Н.М. №7, Поканевич В.М. №7, 

Міньковець Л.О. №9, Ільящук Р.Г. №9, Мошківська Л.А. №7, Антоненко 

Ю.Л. №7, Марковська З.І. №7, Залевський О.М. №7, Багрій А.В. №7, 

Рафальська М.В. №7 ,  Санькова В.Б. №7,  Габеркорн О.І. №7, Климова 

І.М. №7, Білоцька А.В. №7, Каменчук О.А. №2, Савченко Н.В. №2, 

Білоцький О.П. №2, Дідківський Р.В. №2, Шуба В.М. №7, директор КМЛ 

№9 Сігачов В.В., депутат міськоі ради Стужук В.М., депутат міської  ради 

Заєць М.А. 

ЗАПРОШЕНІ: 

Синицький О.П- заступник міського голови  

Камінська Т.А. – начальник юридичного відділу 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

Назва питання: 

1.Про затвердження Програми реалізації Стратегії реформування системи 

шкільного харчування в Коростенській міській територіальній громаді на 2024-

2027 роки  



2.Про внесення змін до Програми розвитку освіти Коростенської міської 

територіальної громади на 2021-2025 роки, затвердженої рішенням четвертої сесії 

VIII скликання Коростенської міської ради від 25.02.2021 р. №190 зі змінами 

3.Про ліквідацію Дідковицької філії Васьковицького ліцею Коростенської міської 

ради   

4.Про ліквідацію Бехівської філії Васьковицького ліцею Коростенської міської 

ради   

5.Про затвердження Статуту ВАСЬКОВИЦЬКОГО ЛІЦЕЮ КОРОСТЕНСЬКОЇ 

МІСЬКОЇ РАДИ в новій редакції  

6.Про затвердження Положення про ВІДДІЛ ОСВІТИ ВИКОНАВЧОГО 

КОМІТЕТУ КОРОСТЕНСЬКОЇ  МІСЬКОЇ РАДИ в новій редакції  

7.Про затвердження плану трансформації мережі закладів загальної середньої 

освіти Коростенської міської територіальної громади на 2024-2027 роки 

 

 

7.СЛУХАЛИ: Про затвердження плану трансформації мережі закладів 

загальної середньої освіти Коростенської міської 

територіальної громади на 2024-2027 роки 

ДОПОВІДАЄ: Краснокутська А.В. – начальник відділу освіти: 

- пропоную відкласти питання на глибше довивчення, на 

декілька місяців. Робоча група має доопрацювати 

питання та включити в склад комісії начальника відділу 

освіти. 

ВИСТУПИЛИ: Кереселідзе Т.В. – депутат міської ради: 

- Ми пережили вже трансформацію, діти переведені 

в іншу школу. На жаль, реформа має бути, але за 

один місяць вона не проходить. Це психологічний 

стрес для дітей. Ми маємо створити обґрунтований 

простір для наших дітей. Я за те, щоб  питання 

перенести на професійне доопрацювання, 

враховуючи здобутки шкіл і кадрів – для 

психологічного комфорту дітей. 

Скляревська К.Л. – депутат міської ради: 



- Зняти питання на доопрацювання. 

Кузнєцова О.В. – депутат міської ради, директор КМЛ 

№2: 

- Робоча група не доопрацювала, бо було 

недостатньо часу, утрималась від варіантів, які 

були запропоновані. Реформація нам знайома, це 

дуже складно. Потрібно зробити, щоб якнайменше 

було втрат, бо дітям дається важко переходити із 

школи в школу. Ми гарно працюємо, не обрізайте 

нам крила! 

Синицький О.П. – заступник міського голови: 

- Дійсно, рішення потрібно прийняти зважено. 

Дитина вибирає вчителя і важко змінити позицію. 

Втілення нових законів даються важко. 1432 учня 

10-11 класів. Потрібно і для малих дітей зберегти 

школи. У нас немає коледжів, на жаль. Думаю, що 

змінимо рішення комісії та врахуємо пріоритети, 

досягнення шкіл, питання укриттів. Розширимо 

склад робочої групи, включимо представників 

батьківських комітетів. Відкладемо на довивчення 

дане питання. 

Шуба В.М. – представник батьківського комітету 

КМЛ№7: 

- Прохання зняти питання з розгляду сесії міської 

ради. Майже всі діти з Пашин перейшли в 

КМЛ№7, тому не потрібно їх повертати в КМЛ №5 

Савченко Н.В. – представник батьківського комітету 

КМЛ №2: 

- Полюбила колектив КМЛ №2 за їх професіоналізм. 

Представник батьківського комітету КМЛ №7: 

- Чому ми не розглядаємо розширення будівель 

безпеки? 

Сігачов В.В. – директор КМЛ № 9: 



- Потрібно розширити робочу групу і відкласти 

питання на доопрацювання, враховуючи рейтинг 

шкіл. 

Заєць М.А. – депутат міської ради, представник 

батьківського комітету: 

- Основним пріоритетом має бути якість навчання. 

Проти того, щоб діти переходили в старші класи в 

інші школи. Професійність кадрів. Якщо 

обмежимо, то втратимо молодь. Зняти з розгляду. 

Олексійчук О.С. – секретар міської ради: 

- Комісія несе рекомендаційний характер. Будемо 

робити так, щоб ця реформа не була токсичною 

для всіх. На існування мають право КМЛ № 2, 7, 9. 

Питання буде вивчатися, але на жаль, воно не всіх 

задовольнить. В тому ліцеї, де не буде достатньої 

кількості дітей, не буде фінансування. 

Скляревська К.Л. – депутат міської ради: 

- Все звелося до одного: якість освіти та безпека 

дітей. 

     Знімаємо питання для подальшого опрацювання. В     

робочу групу включити представників батьківських 

комітетів та начальника відділу освіти. 

ГОЛОСУВАННЯ: одноголосно 

ВИРІШИЛИ: Зняти на доопрацювання 

ГОЛОСУВАННЯ: Одноголосно 

1.СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми реалізації Стратегії 

реформування системи шкільного харчування в 

Коростенській міській територіальній громаді на 2024-

2027 роки  

ДОПОВІДАЄ: Синицький О.П. - заступник міського голови 

ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на 32 сесію 

Коростенської міської ради з фінансовим наповненням 



ГОЛОСУВАННЯ: Одноголосно 

2.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми розвитку освіти 

Коростенської міської територіальної громади на 2021-

2025 роки, затвердженої рішенням четвертої сесії VIII 

скликання Коростенської міської ради від 25.02.2021 р. 

№190 зі змінами 

ДОПОВІДАЄ: Синицький О.П. - заступник міського голови 

ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на 32 сесію 

Коростенської міської ради 

ГОЛОСУВАННЯ: Одноголосно 

3.СЛУХАЛИ: Про ліквідацію Дідковицької філії Васьковицького 

ліцею Коростенської міської ради   

ДОПОВІДАЄ: Синицький О.П. - заступник міського голови 

ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на 32 сесію 

Коростенської міської ради 

ГОЛОСУВАННЯ: Одноголосно 

4.СЛУХАЛИ: Про ліквідацію Бехівської філії Васьковицького ліцею 

Коростенської міської ради   

ДОПОВІДАЄ: Синицький О.П. - заступник міського голови 

ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на 32 сесію 

Коростенської міської ради 

ГОЛОСУВАННЯ: Одноголосно 

5.СЛУХАЛИ: Про затвердження Статуту ВАСЬКОВИЦЬКОГО 

ЛІЦЕЮ КОРОСТЕНСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ в новій 

редакції 

ДОПОВІДАЄ: Синицький О.П. - заступник міського голови 

ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на 32 сесію 

Коростенської міської ради 

ГОЛОСУВАННЯ: Одноголосно 



6.СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення про ВІДДІЛ ОСВІТИ 

ВИКОНАВЧОГО КОМІТЕТУ КОРОСТЕНСЬКОЇ  

МІСЬКОЇ РАДИ в новій редакції  

ДОПОВІДАЄ: Синицький О.П. - заступник міського голови 

ВИСТУПИЛИ: Краснокутська А.В. – начальник відділу освіти: 

- Пропоную п.3.1.4.без фрази, що стосується будівництва 

ВИРІШИЛИ: Винести запропонований проєкт рішення на 32 сесію 

Коростенської міської ради, зі змінами 

ГОЛОСУВАННЯ: Одноголосно 

 

 

Голова постійної комісії з питань  

гуманітарної політики, 

 засобів масової інформації      Скляревська К.Л. 

 

 

 


